

全国法律类核心期刊



2017.1
CHINESE CRIMINOLOGY REVIEW

## CHINESE CRIMINOLOGY REVIEW 2017 (1)

## **CONTENTS**

The Possible Contribution of Criminology to the Study on Chinese Criminal Law
······Yuan Xiaoyu(2)
Money Laundering Risk and Its Prevention in internet Finance
The Issues on Recovering the Money by Corruption and Bribery Li Chun (14)
Offense Types of Manipulating Capital MarketLi Rui Wu Shan (29)
Risk Factors of Juvenile DelinquencyLi Cong (37)
Construction of Information Management System for Video Recording of
Interrogation in China
Terrorism of "Lonely Wolf" and Countermeasures of Public Security Organs
Risk Assessment, Reflection and Countermeasures of Pseudo Base Station Crime
Luo Minghai (60)
Reflection on Performing Punishment in Prison as Prescribed by Law
·····Yu Zhiming (66)
Accountability Mechanisms of Judicial Cases from Reforming Perspective
Lu Guijun Wang Huiman & Liu Tiantian (73)
Comments and Perfection on Simplified Operation Mechanism
in Procuratorial Organs ······ Chen Qingan Zhang Yafang (78)
Fraud Crime under Diversified Telecommunication Swindles
Dai Wenhao Wei Zhen (85)
Anti-terrorism Measures and Protection of Human Rights in United States
Tang Weilin (91)
Comparison of Community Corrective System between Hongkong and the Mainland
······································
Combating Cross Border Telecom Fraud Crimes by the Cooperation
between China and ASEAN

## 2017年第1期目录

## 理论研究

犯罪学对中国刑法研究的可能贡献	袁小	玉	( 2	. ,
互联网金融中的洗钱风险及其防范	何	萍	( 8	)
贪贿资金追缴问题研究	李	春	( 14	1)
操纵资本市场犯罪的行为类型化分析 李 睿	吴	珊	( 29	)
青少年犯罪的危险因素	李	崇	(37	7 )
实践探索				
论我国侦查讯问录音录像信息管理系统的构建 魏博闻	董少	平	(45	5)
浅析"独狼"式恐怖主义及公安机关的治理对策	孟	铮	(53	} )
伪基站犯罪危害风险评估、问题反思与对策建议	罗明	海	( 60	) )
监狱依法履行惩罚职能的思考	余智	明	(66	<b>5</b>
检察官论坛				
改革视野下完善司法办案问责机制的研究 陆桂军 王慧曼	刘甜	甜	(73	} )
检察机关适用简易程序运行机制评析及问题完善 陈庆安	张雅	芳	(78	} )
多样化电信诈取行为下的诈骗罪辨析戴丈浩	魏	震	(85	5)
环球视野				
美国反恐措施与人权保障问题研究	唐玮	琳	(91	[ ]
香港地区与内地未成年人社区矫正制度比较研究的思考	王	佳	( 96	<b>5</b> )
中国-东盟合作打击跨境电信诈骗犯罪的探讨	长育堇	<b></b> 为(	106	<b>)</b>